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Protokoll 
fra møte nr. 31/22-25 i Forbundsstyret fredag 1. november 2024 
 
Til stede: Kåre Geir Lio President  

 Ingrid Blindheim 1. visepresident  

 Øyvind Indrebø 2. visepresident  

 Siv Sødal Styremedlem  

 Hanne Hogness Styremedlem  

 Nora Kaalstad Styremedlem  

 Christian Berven Styremedlem  

 Tine Austvoll Jensen Fornell Styremedlem  

 Renate Larsen Styremedlem  

 Ragnhild Oulie Bruland Styremedlem, ansattes repr. 

 Erik Langerud Generalsekretær  

 Rune Nordhaug Ass. Generalsekretær 

 Per Eirik Magnussen Spesialrådgiver 

 Lise H. Thorstensen Sekretariat  

   

Deltok ikke: Jarl Martin Møller Styremedlem 

   

Møtested: Scandic Oslo Airport, Ravinevegen 15, 2060 Gardermoen 

 

Møteramme: Kl. 10:00-18:00, styremøte 

 

 
Sakliste 
 
Habilitetsgjennomgang  ............................................................................................................... 2 
Saksnr.: 232/22-25 Godkjenning av protokoll ................................................................... 2 
Saksnr.: 233/22-25 Rikets tilstand ...................................................................................... 2 
Saksnr.: 234/22-25 Presidentens hjørne ........................................................................... 3 
Saksnr.: 235/22-25 Forberedelse til FR-møtet 2. november .......................................... 4 
Saksnr.: 236/22-25 Forberedelse til fellesmøtet 2.-3. november ................................... 4 
Saksnr.: 237/22-25 Oslofjord Convention Center (OCC) ................................................ 5 
Saksnr.: 238/22-25 Idrettstinget 2025 ................................................................................ 5 
Saksnr.: 239/22-25 Rapporter og referater ....................................................................... 6 
 

 
  

https://www.google.com/maps/place/data=!4m2!3m1!1s0x4641830beb05c8dd:0xf0ed1467347b54b1?sa=X&ved=1t:8290&ictx=111


 

Side 2 
 

 

Habilitetsgjennomgang 

 
Forbundsstyret foretok en gjennomgang av sakslisten opp mot habilitetsspørsmålet.   

 

Saksnr.: 232/22-25 Godkjenning av protokoll 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Presidenten 

 

Følgende protokoller ble lagt frem for godkjenning: 

• Protokoll fra møte nr. 30/22-25 avholdt torsdag 17. oktober 2024. 

 

FS-vedtak i saksnr. 232/22-25: 

Protokoll fra FS-møte nr. 30/22-25 godkjennes. 

 

Saksnr.: 233/22-25 Rikets tilstand 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Generalsekretæren 

 

I møtet ga generalsekretæren en status på Rikets tilstand siden forrige møte, og la 

spesielt vekt på følgende områder: 

 

• Det ble 3 fine arrangementsdager i Posten Cup med seier til Norge i alle 

kampene. Dessverre ser vi ny nedadgående trend hva angår antall tilskuere til 

kampene. Etter torsdagens kamp var det invitert til en middag for å ferie 

sommerens OL-gull. Her ble Stine Oftedal Dahmke overrakt Håndballstatuetten 

og Thorir Hergeirsson ble offisielt takket av. 

• Laguttaket til EM går av stabelen hos Gjensidige på tirsdag. Da signeres også ny 

4 års samarbeidsavtale og Gjensidige takker av Thorir for deres mangeårige 

samarbeid. 

• TV2 og Viaplay vil dele rettighetene for mesterskapet i desember. Norsk håndball 

har opplevd mange store øyeblikk med begge rettighetshaverne, og vi ser bare 

positivt på at de to skal dele på sendingene og med det bidra til å løfte både 

opplevelser og oppmerksomheten ytterligere. 

• Nasjonal ledergruppe (NL) er i gang med å utarbeide et forslag til en fremtidig 

lisensmodell som presenteres for styret for drøfting i januarmøtet. Styrets frist for 

å fremme forslag til Håndballtinget er 20. februar.  

• Tilsvarende arbeid er i gang mtp. lisensfondet. Dette skal presenteres for og 

besluttes av forbundsrådet. 
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• NL jobber også videre med pengeflytnotatet. Dette skal etter hvert også 

presenteres for forbundsrådet. 

• Ole Gustav Gjekstad er så vidt i gang bl.a. knyttet til å sette sitt lederteam.  

• Alt er i rute ift. VM 2025. Tribuneriggen starter primo desember, og NM-finalene 

er lagt til arenaen søndag 29. desember. IHF legger opp til bankett lørdag i 

finalehelgen. Billettsalget går foreløpig tregere enn ønsket og håpet. Følgelig 

iverksettes omfattende tiltak fortløpende. Gjesteinvitasjonene er sendt ut, og 

påmeldingen ruller og går. 

• Idretten har fra KUD mottatt et høringsnotat med forslag til justeringer i tilskudd til 

nasjonalanlegg og idrettsanlegg for internasjonale mesterskap. Høringsfristen er 

satt til 4. desember, og nasjonal leder for anlegg og bærekraft arbeider med 

NHFs høringssvar. 

• Helse- og omsorgsdepartementet har sendt ut en høring med forslag til ny 

forskrift om forbud av markedsføring av visse næringsmidler. Det informeres om 

denne saken under Rapporter og referater.  

• Det er lagt opp til et digitalt møte med NHFs partnere over helgen for å gi en 

orientering om OCC. 

 

FS-vedtak i saksnr. 233/22-25: 

Forbundsstyret tar generalsekretærens statusrapport til orientering. 

 

Saksnr.: 234/22-25 Presidentens hjørne 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Presidenten 

 

I møtet ga presidenten en status på hva som har skjedd i det politiske miljøet siden 

forrige møte med særskilt henblikk på følgende: 

 

• Det ble en fin markering av Håndballjentenes OL-gull i Sandefjord torsdag fm. 

Posten Cup. 

• Et møte hos statsministerens kontor er gjennomført med mål om å få statlig støtte 

til gjennomføringen av VM 2025. Det er også avholdt møter med hhv. kommunal-

minister og kulturminister. 

• Et fint møte ble nylig avholdt i Fredrikstad ift. ny arena. 

• KUD synes å være skuffet over idrettens tilbakemelding på høringen knyttet til 

spillemiddelordningen for anlegg til idrett og fysisk aktivitet. Det blir spennende å 

se hvorvidt idrettens samlede uttalelse vil ha en positiv innvirkning på hørings-

forslaget. 

 

FS-vedtak i saksnr. 234/22-25: 

Forbundsstyret tar presidentens statusrapport til orientering. 
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Saksnr.: 235/22-25 Forberedelse til FR-møtet 2. november 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Presidenten 

 

I møtet gjennomgikk forbundsstyret agendaen til forbundsrådsmøtet lørdag 2. november 

kl. 09:00-12:00. På agendaen står følgende saker:  

 

• Presidentens hjørne 

• Nasjonale KPIer 

• Rapporter og referater 

o Overordnet status VM 2025 

o Oslofjord Convention Center (OCC) 

o Status Vipers 

 

FS-vedtak i saksnr. 235/22-25: 

Til videre arbeid. 

 

Saksnr.: 236/22-25 Forberedelse til fellesmøtet 2.-3. november 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Presidenten 

 

I møtet gjorde forbundsstyret de siste forberedelser til fellesmøtet med alle regionstyrene 

2.-3. november. Møterammen for dette er: 

 

Lørdag 2. november 

Kl. 12:00-13:00, lunsj 

Kl. 13:00-15:00, møte 

Kl. 15:00-15:30, kaffepause med Scandic Taste Break 

Kl. 15:30-18:00, møte 

Kl. 19:30, middag 

 

Søndag 3. november 

Utsjekk før møtestart 

Kl. 09:00-10:30, møte 

Kl. 10:30-10:45, kort kaffepause 

Kl. 10:45-12:00, møte 

Kl. 12:00-13:00, lunsj  
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FS-vedtak i saksnr. 236/22-25: 

Til videre arbeid. 

 

Saksnr.: 237/22-25 Oslofjord Convention Center (OCC) 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Arrangement 

Saksinnleder: Presidenten 

 

I møtet ga presidenten en orientering om sakens ståsted basert på de samtaler og møter 

som er gjennomført siden forrige styremøte.  

 

Det har vært løpende dialog med OCC. Videre er det innhentet uttalelse fra ny tredjepart 

mtp. å få utredet styrets spørsmål knyttet til vedtektene og for derigjennom å kunne 

svare ut henvendelsen fra NHF Region Øst på korrekt vis. En utfyllende informasjon gis 

også i forbundsrådsmøtet lørdag 2. november.  

 

Presidenten orienterte også om at møte med Raballder HK er gjennomført basert på 

deres henvendelse til NHF. I dette møtet ble gitt en klargjøring av de faktiske forhold. 

 

FS-vedtak i saksnr. 237/22-25: 

Forbundsstyret tar presidentens redegjørelse til orientering. 

 

Forbundsstyret opplever at tredjepartsuttalelsene fastslår at stiftelsen juridisk sett er 

ryddig, og vurderer det til at OCC kan brukes, jf. siste vedtak av 17. oktober, men at 

man avventer avklaringen rundt styrets sammensetning, som skal gjøres av OCC, før 

NHF ser OCC som et reelt arrangementsalternativ.  

 

Forbundsstyret har kun vurdert OCC som en potensiell leverandør på vegne av norsk 

håndball. Enhver som mener denne vurderingen ikke er tilstrekkelig, kan gjøre egne 

vurderinger og ta egne valg opp mot bruk av OCC for seg eller sin klubb. 

 

Saksnr.: 238/22-25 Idrettstinget 2025 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Presidenten 

 

Forslag til kandidater 

Idrettstinget avholdes i Oslo 23. til 25. mai 2025. Valgkomiteen i NIF ønsker innspill på 

kandidater fra alle organisasjonsledd i idrettsorganisasjonen. Se vedlagte brev og 

ytterligere informasjon på idrettsforbundet.no. Etter valgkomiteens instruks utløper 

forslagsfristen 1. januar 2025.  

https://idrettsforbundet.sharepoint.com/:b:/r/sites/IdrettsKontorIntranett/Delte%20dokumenter/Dokumenter%20i%20nyheter/2024%20Brev%20til%20SF%20IK%20om%20nominering%20av%20kandidater%20til%20tingvalgte%20posisjoner%20i%20NIF%20november.pdf?csf=1&web=1&e=zqMEBq
https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https://www.idrettsforbundet.no/om-nif/idrettsting-og-ledermote/idrettstinget-2025/nifs-valgkomite/&data=05%7c02%7cpernilleingebrigtsen.dalheim%40idrettsforbundet.no%7ca2d1216ffc064ead671c08dcf97fc989%7c5ca933991184430d88a8107721ef7b66%7c0%7c0%7c638659574427995439%7cUnknown%7cTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7c0%7c%7c%7c&sdata=vKn6OWVyRyQAWGysa%2BwtUyjvMiP9Whp6ny88mCurqOg%3D&reserved=0
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Av hensyn til valgkomiteens behov for å igangsette sitt arbeid så raskt som mulig, 

ønskes at forslag til kandidater fremmes innen 15. desember 2024. Forbundsstyret 

drøftet aktuelle kandidater til ulike posisjoner.  

 

Forslag til idrettstinget 

Evt. forslag til idrettstinget må fremmes innen 1. januar. NIFs lov setter i dag svært 

strenge begrensninger med hensyn til et styremedlems mulighet til å bidra (økonomisk) 

inn i en klubb. Forbundsstyret ser behov for en mulig oppmyking/revisjon av dette 

forholdet.  

 

FS-vedtak i saksnr. 238/22-25: 

Forslag til kandidater 

Forbundsstyret fremmer styremedlem (og ungdomsrepresentant) Nora Kaalstad som 

kandidat til idrettsstyret. 

 

Forslag til idrettstinget 

Forbundsstyret ber GS utforme et forslag til Idrettstinget, der det henstilles om 

nærmere utredning i sakens anledning. Dette med hensyn til en eventuell lovendring i 

neste omgang. 

 

Saksnr.: 239/22-25 Rapporter og referater  
  

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Diverse 

 

a. Kort rapport fra møtet i Handball Forum of Europe (HFE) 

1. visepresident orienterte fra møtet i HFE som ble avholdt i Amsterdam denne 

uken. På agendaen stod bl.a. drøfting av kandidater på valg på de forestående 

kongresser i hhv. IHF og EHF.  

 

b. Status i Vipers 

Generalsekretæren ga en kort orientering om den dialogen som har vært med 

klubben i perioden fra det ble kjent at et oppbud kunne være nært forestående. 

Generalsekretæren ga uttrykk for en viss bekymring knyttet til norsk klubbhåndballs 

omdømme i EHF og blant øvrige deltakende klubber i CL. 

 

c. Høring fra helse- og omsorgsdepartementet om forslag til ny forskrift om 

forbud av markedsføring av visse næringsmidler  

Ass. generalsekretær ga en orientering om hovedinnholdet i forslaget, som i all 

hovedsak handler om innføring av et forbud mot markedsføring av visse nærings-

midler rettet mot barn for å beskytte dem mot helsemessig uønsket markedsføring.  
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Forslaget innebærer bl.a.: 

 

• Forbud mot markedsføring av næringsmidler rettet mot barn under 18 år. 

• Spesifikke restriksjoner på reklame i konkurranser med aldersgrense lavere 

enn 18 år, utdeling av smaksprøver og vareprøver til barn, og spesial-

utstillinger som appellerer til barn.  

• Begrensninger på plassering av produkter på utsalgssteder, slik at de ikke 

plasseres i nærheten av produkter og tjenester som appellerer til barn, som 

leker og barnebøker. 

 

Dersom f.eks. en håndballcup for barn blir ansett som en «tjeneste som appellerer til 

barn», vil bestemmelsen også ramme kiosksalg på arrangementet. 

 

Høringsfristen for forslaget er satt til 22. november. NHF vil jobbe sammen med NIF 

og andre særforbund for å sikre at vi har en god forståelse av hvordan dette faktisk 

vil påvirke oss. Videre har vi alliert oss med Norsk Topphåndball for å få bistand til å 

innhente uttalelser fra toppklubbene. Det er også ønskelig å alliere oss med noen 

breddeklubber via regionene, slik at vi kan gi et bredt uttrykk for klubbenes holdning 

til høringsforslaget. 

 

FS-vedtak i saksnr. 239/22-25: 

Forbundsstyret tar alle rapporter og referater til orientering. 

 

 


